
1. zápis z jednání Výboru pro rozvoj Průmyslové zóny Soběslav 

10.01.2024 
 

Město 
Soběslav 

 

Přítomni: A. Krejčová, T. Šena, J. Klíma, P. Hejný 
 
Omluveni: P. Kodadová 
 
Program: 1. Závazné stanovisko k posouzení vlivů provedení záměru na životní prostředí 
 2. Územní studie 
 3. Regulativ etapizace 
                        
 
Předsedkyně přivítala přítomné členy výboru a seznámila je s programem jednání. 
 
1. Závazné stanovisko k posouzení vlivů provedení záměru na životní prostředí 
 
Členové výboru provedli rozbor podmínek, které jsou stanoveny pro jednotlivé fáze realizace záměru. 
Diskutovali o uvedených podmínkách ve vztahu k pojmenovaným rizikům. Z diskuze vyplynuly návrhy,  
které jsou důležité pro navazující územní a stavební řízení. Výbor bude postupně s tímto materiálem 
dále pracovat a případně bude doporučovat další opatření. 
 
2. Územní studie 
 
Členové výboru se opětovně vrátili k diskuzi ohledně připomínek, které byly předány k předloženému 
návrhu Územní studie. Výsledkem je sada doplňujících připomínek, které je nutno projednat 
s pořizovatelem územní studie. Proto bude při nejbližším možném termínu svoláno jednání k projednání 
připomínek. 
 
3. Regulativ etapizace 
 
Na základě řešení možnosti regulativu etapizace, členové výboru navrhli několik podmínek k zadání (viz  
příloha tohoto zápisu, která bude postoupena zastupitelům města) 
 
 
 
 
Termín příštího jednání: 17. 1. 2024 
 
 
 
Zapsala: Michaela Pimperová, 12. 1. 2024 
 
 

 


